
Beste griffie,

Een consortium van Fedet, NLA, FME, Techniek Nederland en de NVDE heeft Berenschot
een onderzoek laten uitvoeren over het potentieel van ledverlichting en de 
maatschappelijke winst van een versnelling naar 100% LED. Als het goed is hebben ze 
jullie daar ook over benaderd. 

Het lid Kröger zou graag een emailprocedure starten om het consortium deze dinsdag 
aan te laten bieden, bijvoorbeeld tijdens de petitieaanbiedingen. Als een ander moment
beter uitkomt dan is dat ook goed. Kunt u die namens haar starten?


